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PÖYTÄKIRJA

Piraattipuolue r.p.

Hallituksen kokous 17/2011

Aika: 29.8.2011 kello 18.30

Paikka: #hallituskokous PirateNet-IRC-verkossa

Läsnä:
Äänivaltaiset jäsenet:
Varsinaiset jäsenet
Ahto Apajalahti (pj)
Harri Kivistö
Arto Lampila
Janne Paalijärvi
Pasi Vähämartti

Varajäsenet
Panu Horsmalahti
Aino Partonen (kohdat 1–7)

Muut jäsenet:

1. Kokouksen avaaminen
Puheenjohtaja avasi kokouksen kello 18.40.

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus
Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Esityslistan hyväksyminen työjärjestykseksi
Esityslista hyväksyttiin työjärjestykseksi.

4. Uusien jäsenten hyväksyminen
Hyväksyttiin 2 uutta jäsentä. Merkittiin tiedoksi 6 eroilmoitusta.

5. Ajankohtaisia tekijänoikeusasioita
Ahto Apajalahti, Lari Yltiö ja Len Merikanto olivat tapaamassa opetus- ja 
kulttuuriministeriöstä valtiosihteeri Jarmo Lindéniä sekä kulttuuriyksikön johtajaa Jukka 
Liedestä.  Tapaamisella otettiin esiin Elisalle tehty vaatimus estää käyttäjiltä pääsy Pirate 
Bay -sivustolle, hyvitysmaksujen uudistamisesta tehty selvitys sekä varoituskirjelain 
mahdollinen ”uudelleenherättäminen”. Piraattipuolueen edustajat esitettivät 
tapaamisella tekijänoikeustoimikunnan kokoonpanon monipuolistamista niin, että 
mukana olisi ainakin myös kuluttajien edustaja.  Päätetiin lähettää ministeriölle 
puolueelta kirjalliset näkemykset tapaamisessa mainituista aiheista.

6. Tulevaa toimintaa
Varapuheenjohtaja tiedottaa aktiiveita lähestyvästä Freedom Not Fear -päivästä.
Keskusteltiin syyskokouksen ajankohdasta. Sovittiin kokousajankohdaksi 3.–4.12. 
Päätettiin pyytää piiriyhdistyksiltä tarjouksia mahdollisista paikoista.
Suunnittelutaaminen pidetään syyskuun ja lokakuun vaihteessa.
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7. Edellisen kokouksen pöytäkirjan tarkastaminen
Tarkastettiin ja hyväksyttiin 18.7.2011 sekä 12.8.2011 pidettujen hallituksen kokousten 
pöytäkirjat.

8. Muut esille tulevat asiat
Käytiin pintapuolisesti läpi puolueesta toimitetun kyselyn tuloksia. Annetaan 
tulevaisuusryhmälle toimeksianto analysoida tuloksia tarkemmin. 
Keskusteltiin Purje-lehden tulevaisuudesta. 
Käytiin läpi puolueen palvelimen siirtoon liittyviä toimenpiteitä sivuston, sähköpostin ja 
irc:n osalta. 
Sovittiin, että järjestetään eri paikkakunnilla toimintaa Freedom not fear -viikolla 17.9.

9. Kokouksen päättäminen
Puheenjohtaja päätti kokouksen kello 21.01.

Pöytäkirjan vakuudeksi

_____________________________ _____________________________

            Varapuheenjohtaja Ahto Apajalahti                   Puoluesihteeri Harri Kivistö


